
Referat styremøte 07.02.2023 

Tilstede: Mette F. Ystrøm, Heidi Gundelsby, Anne-Lise Storkjørren, Anne-Mari Myrèn, Linn-Jeanette 

Krogstad Johansen og Camilla Rødland. 

Frafall: Lasse Harms  Ikke meldt frafall: Kate Rieber Terjesen 

 

7/23 Godkjenning av referat 

- Godkjent 

8/23 Økonomi 

- Økonomien holder seg jevnt god 

- Strømstøtte er søkt om 

- 280 medlemmer pr 07.02.23 

- Søkt driftsstøtte hos Marker Sp.bank 

- Anne-Mari tar imot kontanter fra Mette og setter inn i Marker Sp.bank 

9/23 Melding på messenger 

- Det har kommet tilbakemelding på at noen har fått beskjed om å ikke gå i skogen ved 

Monserud pga trening. Dette er noe vi som hundeklubb ikke står inne for, og Anne-

Mari legger ut info om dette på fb. I tillegg lager Heidi skilt som de som trener i 

skogen kan henge opp, slik at turgåere er klar over at det trenes med løs hund i 

området. 

10/23 Oppdatering kurs 

- Blodspokurs er fullt! 

- Grei oppslutning på de andre kursa. 

- Vi går for utstillimgskurs med Feragen og Brunsby. 

- Heidi Linnerud holder brukshundkurs til høsten. Heidi avtaler dato nå.  

- Kåre forespørres om kurs til høsten. 

- Agility-gruppa forspørres om nybegynnerkurs til høsten. 

11/23 Forberedelse årsmøte 

- Regnskapet er på vei til revisor 

- Anne-Mari skriver årsberetning. Hun sender utkast til styret for gjennomlesning og 

godkjenning. 

12/23 Eventuellt 

- Vi må ha bedre belysning på grusbanen, som nå ikke har noe lys, og bytte utelamper 

på klubbhuset, da disse ikke er lovlig lenger. Camilla sender forespørsel til Lien 

elektro og Fosser el-installasjon på dette. 

- Valpeshow avlyses for i år pga at NKK arrangerer stor utstrilling i Trondheim samme 

helg. Linn-Jeanette tar ansvar for dette. 



- NKK-møtet som Ann-Lise og Heidi var på i Fredrikstad omhandlet muligheten for å 

arrangere en stor utstilling hvor alle hundeklubbene i Østfold er med som arrangører. 

- Anne-Mari har nå fått våpenlisensen for startpistol. Vi avventer med å kjøpe pistol til 

behovet melder seg. 

- Det er kjøpt inn en ny bålpanne etter den forrige ble borte etter bruk i skogen. 

Camilla sjekker opp om å evt få sponset en bålpanne hos Rakkestad Sogneselskap. 

- Det har kommet inn forespørsel om inngjerdet til å slippe/trene hunder på hos oss. 

Det er ikke noe styret ser på som en prioritering nå. 

- Heidi Gundelsby har starta Trinn 1 instruktørkurs og får støtte fra klubben på det. 

 

 

Neste styremøte 01.03.2023 kl 18.00 

 

12.02.2023 

Camilla Rødland 


